
Protokół Nr XXXV/2020
nadzwyczajnej sesji Rady Miasta Kielce,

zwołanej na wniosek Prezydenta Miasta Kielce
zgodnie z art. 20 ust. 3 ustawy o samorządzie gminnym

która odbyła się w dniu 27 października 2020 roku, w godz. 13.00 - 18.10,
w sali obrad Rady Miasta Kielce im. Stefana Artwińskiego w Kielcach, Rynek l

POSIEDZENIE W TRYBIE ZDALNYM

W posiedzeniu zgodnie z listą obecności uczestniczyło 25 radnych.
Wszyscy obecni.

Posiedzenie prowadził Wiceprzewodniczący Rady Miasta Kielce, pan Jarosław Karyś.

Do pkt l
Wiceprzewodniczący Rady Miasta Kielce, pan Jarosław Karyś otworzył XXXV
nadzwyczajną sesję Rady Miasta Kielce w dniu 27 października 2020 roku zwołaną na
wniosek Prezydenta Miasta Kielce z dnia 21 października 2020 roku, zgodnie z art. 20 ust. 3
ustawy o samorządzie gminnym. Po sprawdzeniu liczby radnych biorących udział w sesji
stwierdził prawomocność obrad. Następnie powitał wszystkich uczestniczących
w posiedzeniu.

Sesja była realizowana według następującego porządku obrad:

1. Otwarcie obrad.
2. Przedstawienie Informacji Wojewody Świętokrzyskiego dotyczącej działań

podejmowanych na terenie Miasta Kielce w zakresie przygotowania i zabezpieczenia
Miasta Kielce w związku z pandemią Sars-Cov-2.

3. Rozpatrzenie proj ektów uchwał:
1) zmieniającej uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na objęcie akcji spółki Korona S.A.

z siedzibą w Kielcach,
2) w sprawie uchwalenia programu polityki zdrowotnej leczenia niepłodności metodą

zapłodnienia pozaustrojowego dla mieszkańców Gminy Kielce.
4. Zamknięcie obrad.

Do pkt 2
Pan Andrzej Prus Doradca Wojewody Świętokrzyskiego, przedstawił Informację
Wojewody Świętokrzyskiego dotyczącej działań podejmowanych na terenie Miasta Kielce
w zakresie przygotowania i zabezpieczenia Miasta Kielce w związku z pandemią Sars-Cov-2.

Sekretarz Miasta, pan Szczepan Skorupski poprosił o udzielenie głosu panu Prezydentowi
Miasta Kielce przed formalnym przegłosowaniem porządku obrad.

Pytania do informacji Wojewody Świętokrzyskiego zadała radna Agata Woj da,
Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska.
Odpowiedzi udzielił pan Andrzej Prus Doradca Wojewody Świętokrzyskiego.
Prowadzący obrady Wiceprzewodniczący Rady Miasta Kielce, pan Jarosław Karyś
odnośnie głosowania porządku obrad poinformował, zgodnie z opinią radców prawnych
porządku obrad sesji nadzwyczajnej, zwołanej na wniosek Prezydenta Miasta, nie podlega
głosowaniu.



Wiceprzewodniczący Rady Miasta Kielce, pan Jarosław Karyś ogłosił pięciominutową
przerwę.
Po przerwie Wiceprzewodniczący Rady Miasta Kielce, pan Jarosław Karyś wznowił
obrady.

Po przerwie głos zabrał Prezydent Miasta Kielce pan Bogdan Wenta poinformował
o możliwości przedstawienia informacji dotyczącej walki z pandemią na terenie miasta
Kielce, przez Kierownika Biura Bezpieczeństwa i Zarządzania Kryzysowego, pana
Krzysztofa Papudę.

Wiceprzewodniczący Rady Miasta Kielce, pan Jarosław Karyś poinformował
o konieczności złożenia formalnego wniosku o rozszerzenie porządku obrad.

Wiceprzewodniczący Rady Miasta Kielce, pan Jarosław Karyś ogłosił pięciominutową
przerwę.
Po przerwie Wiceprzewodniczący Rady Miasta Kielce, pan Jarosław Karyś wznowił
obrady.

Wiceprzewodniczący Rady Miasta Kielce, pan Jarosław Karyś poinformował, że
z pozyskanych przez niego informacji wynika, że pan Prezydent zrezygnował z wniesienia
pod obrady punktu dotyczącego informacji dotyczącej walki z pandemią na terenie miasta
Kielce.
W tej części dyskusji radna Anna Myślińska zwróciła się z wnioskiem formalnym
o sprawdzenie ąuorum.
Stwierdzono obecność 16 radnych. Quorum zostało potwierdzone.

W dyskusji dotyczącej wprowadzenia pod obrady informacji dotyczącej walki z pandemią na
terenie miasta Kielce wzięli udział: radny Arkadiusz Ślipikowski, Wiceprzewodniczący
Rady Miasta Kielce, pan Jarosław Karyś, Sekretarz Miasta pan Szczepan Skorupski,
Przewodnicząca Komisji Finansów Publicznych, pani Katarzyna Suchańska,
Wiceprzewodnicząca Komisji Finansów Publicznych, pani Anna Kibortt, radny Marcin
Stępniewski.
Po zakończeniu dyskusji Sekretarz Miasta pan Szczepan Skorupski, poinformował, że
Prezydent Miasta Kielce zrezygnował z wprowadzania pod obrady dzisiejszej sesji punktu
dotyczącego przedstawienia informacji dotyczącej walki z pandemią na terenie miasta Kielce

Prowadzący obrady Wiceprzewodniczący Rady Miasta Kielce, pan Jarosław Karyś,
poinformował, że jeżeli wpłynie wniosek dotyczący rozszerzenia porządku obrad, będzie on
procedowany zgodnie z zapisami ustawy o samorządzie gminnym.

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej, pan Piotr Kisiel, złożył wniosek formalny
o ogłoszenie przerwy.

Wiceprzewodniczący Rady Miasta Kielce, pan Jarosław Karyś ogłosił pięciominutową
przerwę.
Po przerwie Wiceprzewodniczący Rady Miasta Kielce, pan Jarosław Karyś wznowił
obrady.



Prowadzący obrady Wiceprzewodniczący Rady Miasta Kielce, pan Jarosław Karyś,
poinformował, że uzyskał informację, że radni złożą wniosek pisemny o rozszerzenie
porządku obrad. Gdy wniosek wpłynie rozpoczęta zostanie procedura uzupełnienia porządku.

Przewodnicząca Komisji Finansów Publicznych, pani Katarzyna Suchańska,
poinformowała o przesłaniu maiłem wniosku o rozszerzenie porządku obrad do pracownika
Biura Rady Miasta.

Wiceprzewodniczący Rady Miasta Kielce, pan Jarosław Karyś, poinformował
o konieczności złożenia wniosku na piśmie.

Do pkt 3
Wiceprzewodniczący Rady Miasta Kielce, pan Jarosław Karyś poinformował, że projekty
uchwał, które znalazły się w porządku obrad dzisiejszej sesji były przedmiotem prac Komisji.

Do pkt 3.1
Doradca Prezydenta Miasta Kielce, pan Sławomir Gierada zarekomendował projekt
uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na objęcie akcji spółki Korona
S.A. z siedzibą w Kielcach.

Pytania i uwagi do przedstawionego projektu zgłosili radni: Przewodnicząca Komisji
Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska, pani Agata Wojda; radny Dariusz
Kisiel; Przewodniczący Rady Miasta Kielce, pan Kamil Suchański; radny Marcin
Stępniewski; radna Katarzyna Zapała; radny Arkadiusz Ślipikowski; Przewodnicząca
Komisji Finansów Publicznych, pani Katarzyna Suchańska; radny Marian Kubik;
radny Wiesław Koza; radny Michał Braun.

Odpowiedzi udzielał doradca Prezydenta Miasta Kielce, pan Sławomir Gierada.

Projekt uchwały poddano pod głosowanie.

Wyniki głosowania
ZA: 17
PRZECIW: 4
WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3
BRAK GŁOSU: l, NIEOBECNI: O

Wyniki imienne:
ZA (17): Jarosław Bukowski, Katarzyna Czech-Kruczek, Jarosław Karyś, Anna Kibortt, Piotr

Kisiel, Wiesław Koza, Tadeusz Kozior, Marian Kubik, Joanna Litwin, Zdzisław
Łakomiec, Marianna Noworycka-Gniatkowska, Monika Słoniewska, Marcin
Stępniewski, Katarzyna Suchańska, Kamil Suchański, Karol Wilczyński, Joanna
Winiarska.

PRZECIW (4): Michał Braun, Marcin Chłodnicki, Agata Wojda, Katarzyna Zapala.
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3): Dariusz Kisiel, Anna Myślińska, Arkadiusz Ślipikowski.
BRAK GŁOSU (1): Maciej Bursztein.

Rada Miasta Kielce podjęła uchwałę Nr XXXV/700/2020 z dnia 27 października 2020 r.
zmieniającą uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na objęcie akcji spółki Korona S.A.
z siedzibą w Kielcach.



Wiceprzewodniczący Rady Miasta Kielce, pan Jarosław Karyś ogłosił
trzydziestominutową przerwę.
Po przerwie Wiceprzewodniczący Rady Miasta Kielce, pan Jarosław Karyś wznowił
obrady.

Z przyczyn technicznych Wiceprzewodniczący Rady Miasta Kielce, pan Jarosław Karyś
ogłosił kolejną, pięciominutową przerwę.
Po przerwie Wiceprzewodniczący Rady Miasta Kielce, pan Jarosław Karyś wznowił
obrady.

Wiceprzewodniczący Rady Miasta Kielce, pan Jarosław Karyś poinformował, że wpłynął
pisemny wniosek radnego Arkadiusza Ślipikowskiego dotyczący „wprowadzenia
dodatkowego punktu do obrad sesji nadzwyczajnej w dniu 27.10.2020. W sprawie obecnej
sytuacji związanej z covid 19 w mieście Kielce i działalności prezydenta w tym kierunku oraz
zabezpieczenia zamieszek, które w ostatnim czasie obserwujemy w Kielcach". Jednocześnie
poinformował, że zgodnie z zapisem ustawy o samorządzie gminnym, na zmianę porządku
obrad sesji, zwołanej na wniosek Prezydenta Miasta w trybie określonym w art. 20 ust. 3
ustawy, wymagana jest zgoda wnioskodawcy.
Sekretarz Miasta, pan Szczepan Skorupski, poinformował, że Prezydent Miasta Kielce
jako wnioskodawca dzisiejszej sesji, nie wyraża zgody na rozszerzenie porządku obrad
o punkt w takim brzmieniu.
W dyskusji na temat procedowania wniosku o rozszerzenie porządku obrad głos zabrali:
Wiceprzewodniczący Rady Miasta Kielce, pan Jarosław Karyś; radny Marcin
Stępniewski;

W trakcie dyskusji Wiceprzewodniczący Rady Miasta Kielce, pan Jarosław Karyś ogłosił
pięciominutową przerwę, po której wznowił obrady.

Wątpliwości prawne, dotyczące wprowadzenia punktu do porządku obrad sesji zwołanej
w trybie art. 20 ust. 3 ustawy o samorządzie gminnym, wyjaśnił Radca Prawny,
Koordynator Zespołu Biura Prawnego w Kancelarii Prezydenta, pan Marcin
Wróblewski.

Po wyjaśnieniach radcy prawnego głos zabrali jeszcze: radny Marcin Stępniewski;
Wiceprzewodniczący Rady Miasta Kielce, pan Jarosław Karyś; Sekretarz Miasta, pan
Szczepan Skorupski; radny Arkadiusz Ślipikowski.

Wniosek o rozszerzenie porządku obrad, z uwagi na brak zgody wnioskodawcy nie został
poddany pod głosowanie.

Do pkt 3.2
Zastępca Prezydenta Miasta Kielce, pana Marcin Różycki zarekomendował projekt
uchwały w sprawie uchwalenia programu polityki zdrowotnej leczenia niepłodności metodą
zapłodnienia pozaustrojowego dla mieszkańców Gminy Kielce.
Przed przystąpieniem do dyskusji Wiceprzewodniczący Rady Miasta Kielce, pan Jarosław
Karyś udzielił głosu przedstawicielowi mieszkańców panu Pawłowi Jańczykowi.

W dyskusji nad projektem uchwały, pytania i uwagi zgłosili: Wiceprzewodniczący Rady
Miasta Kielce, pan Jarosław Karyś; radna Katarzyna Czech - Kruczek;



Wiceprzewodnicząca Komisji Finansów Publicznych, pani Anna Kibortt;
Przewodniczący Komisji Edukacji i Kultury, pan Jarosław Bukowski; Przewodniczący
Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, pan Marcin Chlodnicki; radna Anna Myślińska;
Przewodniczący Rady Miasta Kielce, pan Kamil Suchański; radny Arkadiusz
Ślipikowski; radny Michał Braun; radny Marcin Stępniewski.

Odpowiedzi i wyjaśnień udzielali: Zastępca Prezydenta Miasta Kielce, pana Marcin
Różycki; Doradca Prezydenta Miasta Kielce, pan Grzegorz Świercz.

Po zakończeniu dyskusji Wiceprzewodniczący Rady Miasta Kielce, pan Jarosław Karyś
ogłosił pięciominutową przerwę.
Po przerwie Wiceprzewodniczący Rady Miasta Kielce, pan Jarosław Karyś wznowił
obrady.
Sprawdzono ąuorum.

Projekt uchwały poddano pod głosowanie.
Wyniki głosowania
ZA: 13
PRZECIW: 11
WSTRZYMUJĘ SIĘ: O
BRAK GŁOSU: l, NIEOBECNI: O

Wyniki imienne:
ZA (13): Michał Braun, Jarosław Bukowski, Marcin Chłodnicki, Katarzyna Czech-Kruczek,

Anna Kibortt, Joanna Litwin, Anna Myślińska, Katarzyna Suchańska, Kamil
Suchański, Karol Wilczyński, Joanna Winiarska, Agata Woj da, Katarzyna Zapala.

PRZECIW (11): Jarosław Karyś, Dariusz Kisiel, Piotr Kisiel, Wiesław Koza, Tadeusz Kozior,
Marian Kubik, Zdzisław Łakomiec, Marianna Noworycka-Gniatkowska,
Monika Słoniewska, Marcin Stępniewski, Arkadiusz Ślipikowski.

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0)
BRAK GŁOSU (1): Maciej Bursztein.

Rada Miasta Kielce podjęła uchwałę Nr XXXV/701/2020 z dnia 27 października 2020 r.
w sprawie uchwalenia programu polityki zdrowotnej leczenia niepłodności metodą
zapłodnienia pozaustrojowego dla mieszkańców Gminy Kielce.

Do pkt 4
Wobec wyczerpania porządku obrad Wiceprzewodniczący Rady Miasta Kielce, pan
Jarosław Karyś zamknął XXXV, nadzwyczajną sesję Rady Miasta Kielce w dniu
27 października 2020 roku.

Prowadzą
Wiceprzewodnicz*

Zbigniew Brelski


